

# 《GRE考试官方指南》

## 图书基本信息

书名：《GRE考试官方指南》

13位ISBN编号：9787802563612

10位ISBN编号：7802563615

出版时间：2012-10

出版社：群言出版社

作者：美国教育考试服务中心

页数：563

版权说明：本站所提供下载的PDF图书仅提供预览和简介以及在线试读，请支持正版图书。

更多资源请访问：[www.tushu000.com](http://www.tushu000.com)

# 《GRE考试官方指南》

## 内容概要

《新东方:GRE考试官方指南(第2版)》为ETS在中国独家授权版本,也是ETS为GRE考试编写的唯一一本官方指南的最新版。书中全面介绍了GRE考试的相关信息,给出考试综合策略以及笔考和机考的区别,分章节重点讲解分析性写作(Analytical Writing)、文字推理(Verbal Reasoning)和数量推理(Quantitative Reasoning)三项测试的主要内容、题型分类、模拟样题、答题策略、考查的知识点和计分体制等,还提供两套全真模拟测试题,并附有详细解析。《新东方:GRE考试官方指南(第2版)》所附CD—ROM也包含两套全真模拟测试题,通过仿真界面帮助考生体验真实的考场环境。《新东方:GRE考试官方指南(第2版)》提供了大量翔实的备考资料与权威指导,是GRE考生必备的权威辅导书。



# 《GRE考试官方指南》

## 精彩书评

- 1、还有好几本呢，一起上了吧再要你命3000 全新  
<http://2.taobao.com/item.htm?spm=2007.1000622.0.0.oVbU10&id=38200402125>新gre阅读理解36套  
全新<http://2.taobao.com/item.htm?spm=2007.1000622.0.0.oVbU10&id=38195015108>GRE考试官方指南(第2版) 全新<http://2.taobao.com/item.htm?spm=2007.1000622.0.0.oVbU10&id=38194811363>ETS新托福考试官方指南第3版  
<http://2.taobao.com/item.htm?spm=2007.1000622.0.0.oVbU10&id=38222128076>GRE& GMAT阅读难句教程(新东方) 全  
新<http://2.taobao.com/item.htm?spm=2007.1000622.0.0.oVbU10&id=38200102816>新托福考试全真模考题与精解 <http://2.taobao.com/item.htm?spm=2007.1000622.0.0.oVbU10&id=38209825520>

## 章节试读

### 1、《GRE考试官方指南》的笔记-第365页

The discussion of Dr. Karp's tone in the fourth paragraph, for example, is a rhetorical critique, not a logical one. There is an attempt to talk about evidence ("He needs to have more details..."), but the focus in this paragraph is on "selling" the reader, not creating a persuasive argument. Because of its limited development and language control, this response earns a score of 3.

### 2、《GRE考试官方指南》的笔记-第209页

The integer 1 is not a prime number, and the integer 2 is the only prime number that is even.

### 3、《GRE考试官方指南》的笔记-第73页

Many critics of Emily Brontë's novel *Wuthering Heights* see its second part as a counterpoint that comments on, if it does not reverse, the first part, where a romantic reading receives more confirmation. Seeing the two parts as a whole is encouraged by the novel's sophisticated structure, revealed in its complex use of narrators and time shifts. Granted that the presence of these elements need not argue for an authorial awareness of novelistic construction comparable to that of Henry James, their presence does encourage attempts to unify the novel's heterogeneous parts. However, any interpretation that seeks to unify all of the novel's diverse elements is bound to be somewhat unconvincing. This is not because such an interpretation necessarily stiffens into a thesis (although rigidity in any interpretation of this or of any novel is always a danger), but because *Wuthering Heights* has recalcitrant elements of undeniable power that, ultimately, resist inclusion in an all-encompassing interpretation. In this respect, *Wuthering Heights* shares a feature of *Hamlet*.

### 4、《GRE考试官方指南》的笔记-第208页

1 is a factor of every integer; 1 is not a multiple of any integer except 1 and -1.  
0 is a multiple of every integer; 0 is not a factor of any integer except 0.

### 5、《GRE考试官方指南》的笔记-第69页

Philosophy, unlike most other subjects, does not try to extend our knowledge by discovering new information about the world. Instead it tries to deepen our understanding through rumination of what is already closest to us — the experiences, thoughts, concepts, and activities that make up our lives but that ordinarily escape our notice precisely because they are so familiar. Philosophy begins by finding utterly mysterious the things that are most prosaic.

# 《GRE考试官方指南》

## 版权说明

本站所提供下载的PDF图书仅提供预览和简介，请支持正版图书。

更多资源请访问:[www.tushu000.com](http://www.tushu000.com)